
SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS
OTTAWA, 27/2/03.  THE  SUPREME  COURT  OF  CANADA  HAS  TODAY  RENDERED
JUDGMENT  IN  THE  FOLLOWING  APPLICATIONS  FOR  LEAVE  TO  APPEAL.
FROM:  SUPREME  COURT  OF  CANADA  (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR DEMANDES D’AUTORISATION
OTTAWA, 27/2/03.  LA  COUR  SUPRÊME  DU  CANADA  A  RENDU  JUGEMENT
AUJOURD'HUI  DANS  LES  DEMANDES  D'AUTORISATION  D'APPEL  SUIVANTES.
SOURCE:  COUR  SUPRÊME  DU  CANADA  (613) 995-4330

COMMENTS/COMMENTAIRES: comments@scc-csc.gc.ca

Note for subscribers: 
For those requiring more information, the judgments on leaves will be available within 24 hours at http://www.scc-
csc.gc.ca. Click on Information on Cases, then click on SCC Case Information.

Remarque à l’intention des abonnés : 
Pour de plus amples informations, les jugements dans les demandes d’autorisation seront affichés dans un délai de 24
heures à l’adresse suivante : http://www.scc-csc.gc.ca . Vous pourrez les consulter en cliquant sur « Renseignements sur
les dossiers de la Cour », puis sur « Renseignements sur les dossiers ».

GRANTED WITHOUT COSTS / ACCORDÉE SANS DÉPENS

Ville de Montréal v. La Société d’énergie Foster Wheeler Ltée (Qué.) (Civil) (28967)

DISMISSED / REJETÉES

Nelson Runnalls v. Her Majesty the Queen (Ont.)(Criminal) (29503)

John Schaefler v. Her Majesty the Queen (Ont.) (Crim.) (29409)

Tom Lee c. Sani Mobile Environment Inc. (Qué.) (29114)

DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS

Léo-Paul Roy c. Louise Comeau, ès qualités de syndic du Barreau du Québec, et al. (Qué.)(Civile) (29219)

L.D. c. R.B. (Qué.)(Civile) (29468)

Omineca Enterprises Ltd. v. The Minister of Forests (B.C.)(Civil) (29333)

Bruno Riendeau c. La Ville de Québec (Qué.)(Civile) (29433)

Lawrence E. Pierce v. The Law Society of British Columbia (B.C.)(Civil) (29317)

Kirchiro Tsukada v. Her Majesty the Queen (FC) (Civil) (29336)

P.A. v. C.G. (Qué.) (Civil) (29490)

Guy Descôteaux v. Le Sous-ministre du revenu Québec (Qué.) (29159)

Gilbert Viens v. Produits & Services de la Construction (Montréal) Inc. (Qué.) (29160)
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Harel, Drouin & Associés v. Jean-Guy Vidal (Qué.) (29122)

DISMISSED WITHOUT COSTS / REJETÉE SANS DÉPENS

Attorney General for Ontario v. City of Ottawa, Ontario Energy Board, Hydro One Networks Inc., TransÉnergie, a
Division of Hydro Québec, Pollution Probe and Green Energy Coalition (Ont.) (Civil) (29375)


